
PROTOKÓŁ NR I/2021 

z obrad I sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 28 stycznia 2021 r.  
w trybie zdalnym 

 
 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. do protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych: obecnych   15 
 nieobecnych    0 
 usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 

Komendant Straży Miejskiej, Radca Prawny, naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów 

Urzędu Miejskiego. 

Porządek obrad sesji: 
  1. Otwarcie obrad. 

   2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w dniu 17.12.2020 r. 

   4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie od 08.12.2020 r. do 18.01.2021 r. 

   5. Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji. 

   6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

   7. Wolne głosy. 

   8. Plan obchodów 30-lecia Odrodzenia Samorządności Bierunia. 

   9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 

 10. Blok informacyjny. 

 11. Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 

 

Ad 1 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady I sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu, które odbyły się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz 
Microsoft Teams w związku z sytuacją związaną z wirusem COVID-19.  
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba 
zalogowanych do systemu radnych pozwala na prawomocne obradowanie.  
Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w obradach sesji rady.  
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym porządkiem 
obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie, ograniczenie lub zmiany.  
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Burmistrz Miasta zawnioskował o ograniczenie porządku obrad – wykreślenie z porządku obrad 
podjęcia uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i 
przedszkoli na rok 2021 oraz uzasadnił potrzebę wprowadzenia zmian. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wykreślenie projektu uchwały z porządku obrad: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz - 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowaną zmianę. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad z ustaleniem kolejności 
procedowania nad projektami uchwał: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz - 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Radni jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad. 
 
 
Ad 3 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XVI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 
w dniu 17.12.2020 r.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
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3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz - 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Do obrad rady w trybie zdalnym dołączył radny Tomasz Pyda. 
Od tej chwili w obradach uczestniczy 15 radnych.  
 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie, które radni otrzymali w formie pisemnej o informacje, 
które nie zostały w nim ujęte a dotyczące m. in.: zmian kadrowych, realizacji postępowań ogłoszonych 
w trybie ustawy Prawo zamówień publicznych, inwestycji w trakcie realizacji, pozyskiwania środków 
zewnętrznych, naboru wniosków do programu ograniczenia niskiej emisji, analiz odroczenia bądź 
częściowego zwolnienia z opłat przedsiębiorców (restauratorów), którzy musieli wnieść opłaty za 
sprzedaż i konsumpcję alkoholi w miejscu sprzedaży. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się o przekazanie szerszych informacji na temat ORLIKA przy 
ul. Chemików. 
Dyrektor BOSiR przekazał informacje dotyczące dofinansowania oraz zakresu realizacji zadania.  
 
Radny Jarosław Mokry poruszył sprawy dotyczące: 
- dofinansowania przez Górnośląsko-Zagłębiowską Metropolię wymiany oświetlenia wzdłuż 

ul. Wawelskiej,  
- ubieganie się o wsparcie ul. Soleckiej i Sadowej – na dokumentację projektową albo całość zadania,  
- zawartej umowy z REKORD SI Sp. z o.o. – co to za oprogramowanie i skąd taka kwota. 
Burmistrza Miasta oraz Zastępca Burmistrza udzielili odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na 

poruszone sprawy.  

Radna Barbara Panek-Bryła poruszyła sprawę pozwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na wynos 

z restauracji.  

Burmistrz Miasta poinformował, że trwają analizy w zakresie możliwości odroczenia bądź częściowego 

zwolnienia z opłaty alkoholowej za spożycie napojów alkoholowych w miejscu sprzedaży. 

  
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na poprzedniej sesji zostały przesłane do 
organów nadzoru. Do tej pory nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące tych uchwał. 
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Ad 6 
 
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej, Finansów, Rewizyjnej, Skarg, 
Wniosków i Petycji przedstawili tematy wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach 
komisji w styczniu br. bez opinii dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących 
w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
 
 
Ad 7 

Przewodniczący Rady zapytał, jak będzie zorganizowany handel, który zawsze towarzyszył 
uroczystościom odpustowym ku czci św. Walentego oraz kiedy oficjalna informacja w tym zakresie 
zostanie przekazana mieszkańcom. 
Zastępca Burmistrza udzielił szczegółowej odpowiedzi. 
 
Radny Stanisław Jurecki zapytał czy zostało wystosowane pismo do Kopalni Piast-Ziemowit w sprawie 
uzupełnienia ubytków w nawierzchni jezdni ul. Granitowej od sklepu PEPCO do ronda. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że wszystkie zgłoszenia radnych są realizowane. Jednocześnie zwrócił 
uwagę, że jest to nieruchomość kopalni i gmina ma bardzo ograniczone możliwości działania.  
 
Radny Jarosław Mokry zapytał: 
- czy gmina posiada informacje na temat wniosku, który został złożony w ramach Funduszy 

norweskich na zagospodarowanie terenu pokopalnianego Paciorkowce, 
- czy są podejmowane działania ze strony gminy w zakresie zwolnienia przedsiębiorców z opłaty 

koncesyjnej na sprzedaż napojów alkoholowych. 
Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi. 
  
 
Ad 8 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że nieprzypadkowo zaplanował na styczeń temat „Plan 
obchodów 30-lecia Odrodzenia Samorządności Bierunia” tak aby do tej ważnej daty można się było 
dobrze przygotować i w odpowiednim momencie na początku roku przedyskutować plany. Częściowo 
ten temat był poruszony na posiedzeniu Komisji Społecznej, gdy była mowa o planie wydarzeń 
kulturalnych i sportowych na ten rok, bo one w znacznej mierze korespondują albo są wpisane w ten 
plan obchodów. 
 
Burmistrz Miasta wprowadził do tematu „Plan obchodów 30-lecia Odrodzenia Samorządności 
Bierunia”. 
 
W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni: Marcin Nyga, Damian Gerycki, Jarosław Mokry, Edward 
Andrejczuk, Maria Sitko poruszono sprawy dotyczące m. in.: zaplanowania zbioru bardzo dobrych, 
różnorakich pomysłów świetnie się uzupełniających skierowanych do różnorodnych grup 
mieszkańców; uhonorowania, wyróżnienia osób, które pracowały na odrodzenie samorządności 
Bierunia; umieszczania w publikacji okolicznościowej nie tylko zdjęć jak wyglądało kiedyś i teraz ale 
sięgnąć również do informacji źródłowych, świadectw czy wspomnień osób, które przez lata takie 
informacje zbierały; przesunięcia na tydzień przed świętami Jarmarku Bożonarodzeniowego; 
uwzględnienia w ramach Dni Bierunia i Dożynek występu zespołu „Nowobierunianki” z okazji 30-lecia 
powstania zespołu; ubiegania się o środki zewnętrzne na organizację Festiwalu Filmów Amatorskich; 
realizacji projektu i lokalizacji Muralu na 30-lecie w ramach profilaktyki; organizacji koncertu 
w kościółku we współpracy ze Starostwem; stoiska miejskiego w ramach odpustu św. Walentego 
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z artykułami promocyjnymi; zamieszczenia nowej treści w wydawnictwach a nie tylko powielania tego 
co do tej pory było.      

 
 
Burmistrz Miasta, Dyrektor MOPS oraz Naczelnik Wydziału Promocji udzielili odpowiedzi oraz 
szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy. 
 
Przewodniczący Rady, w podsumowaniu powyższego tematu, poddał pod głosowanie opinię: 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie opiniuje zaproponowany plan obchodów 30-lecia Odrodzenia 
Samorządności Bierunia.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
  
 
Ad 9 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 

a) w sprawie zmiany Uchwały nr IX/1/2017 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 31 sierpnia 
2017 r. w sprawie przyjęcia do realizacji "Koncepcji programowo-przestrzennej 
wskazującej docelowy zasięg systemu kanalizacji sanitarnej w Bieruniu" 

 
Projekty uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej.  

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
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9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr I/1/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

b) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i kanalizacyjnych dla Gminy Bieruń na lata 2021-2024 dla Bieruńskiego Przedsiębiorstwa 
Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o.  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej.  

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 

 
W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni: Damian Gerycki, Stanisław Jurecki, Marcin Nyga,  
poruszono sprawy dotyczące m. in.: analizy ekonomicznej budowy zbiornika p. pożarowego na 
oczyszczalni ścieków przy ul. Soleckiej w kontekście przebudowy instalacji hydrantowej ponieważ 
zbiornik będzie każdego roku wymagał przeglądu a co za tym idzie ponoszenia kosztów z tym 
związanych; braku w wieloletnim planie kanalizacji ściekowej na osiedlu przy ul. Granitowej; jak 
najszybszego rozwiązania ciągłych awarii sieci kanalizacji na ul. Granitowej; problemu kanalizacji 
w Gminie Bieruń, który jest wielowymiarowy i wielowątkowy. 
 
Burmistrz Miasta oraz Zastępca Burmistrza udzielili odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na 
poruszone w czasie dyskusji sprawy.   
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr I/2/2021 została podjęta jednogłośnie. 
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c) w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Odpadami.  

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr I/3/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

d) w sprawie planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w 2021 
roku 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Sekretarz Miasta.  

 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 15 głosów  przeciw – 0 głos  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr I/4/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bieruńsko-Lędzińskiemu na 
realizację zadania w zakresie wspierania osób niepełnosprawnych 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz Miasta.  

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr I/5/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 10 
 
Przewodniczący Rady:  
- poinformował, że radni otrzymali plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok, który zgodnie 

z zapisami Statutu Miasta Bierunia powinien być zatwierdzony przez Radę Miejską w głosowaniu.  
W związku z tym, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie plan pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2021 rok:   

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok został przyjęty jednogłośnie. 
 
- poinformował, że korespondencja, która wpływa do rady jest na bieżąco przekazywana radnym 

albo przewodniczącym komisji. 
 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady zamknął I sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Janina Berger 
 
 
 
 


